
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 7/10/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών
 Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής

ΘΕΜΑ: «Απορίες περί της αεροπορικής διασύνδεσης δια υδροπλάνων
περιοχών Περιφερείας Ανατολικής Μακεδονίας - Θράκης (ΠΑΜΘ)»

Κύριοι Υπουργοί,

Στην Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας - Θράκης (ΠΑΜΘ) και σε συγκεκριμένες της
περιοχές (Καβάλα, Θάσος, Αλεξανδρούπολη, Σαμοθράκη), το τελευταίο χρονικό
διάστημα, διακινούνται ολοένα και εντονότερα απορίες, προβληματισμοί, αμφισβητήσεις
κι επιφυλάξεις,  σχετικά με τη δημιουργία «υδάτινων πεδίων» και την κατ΄ επέκταση
υδατοδρόμηση των εν λόγω και επί του συνόλου της θαλάσσιας έκτασης αυτής. Κοινός
παρονομαστής των προαναφερόμενων είναι η ανάπτυξη τόσο των νησιών της ΠΑΜΘ
όσο και εν γένει της ενίσχυσης της τουριστικής βιωσιμότητας, εκτός των νησιών της και
των παραθαλασσίων πόλεών της. Υπό αυτό το πρίσμα, διαπιστώνονται καθυστερήσεις
αφενός στις διαδικασίες αδειοδοτήσεων και υλοποιήσεων σχετικών έργων κι αφετέρου,
ως απόρροια, στην έναρξη πτήσεων υδροπλάνων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε από ποιες περιοχές της ΠΑΜΘ σας έχουν
κατατεθεί πλήρεις φάκελοι, σχετικοί με αιτήματα αδειοδότησης λειτουργίας
υδατοδρομιών;

2. Για ποιες περιοχές της εγκρίθηκαν τα αιτήματα και πότε;

3. Ποιων περιοχών εκκρεμούν τα αιτήματα ίδρυσης και λειτουργίας υδατοδρομίου;

4. Ποιοι οι λόγοι,  ανά περίπτωση και περιοχή της ΠΑΜΘ,  της εκκρεμούς εισέτι
αδειοδότησης και πότε δρομολογείται - αν δεν έχει ακόμη δρομολογηθεί - οι πρώτες
περιοχές της ΠΑΜΘ να διασυνδεθούν δια πτήσεων υδροπλάνων;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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